
 
Vac#2026077 

 

Job Announcement (Internally & Externally) 
 

DRIVER at MSF SPAIN  – 2 positions 

 ( 2عدد ) –في منظمة أطباء بلا حدود  سائقوظيفة 
 

Based in Nawa in Daraa Governorate في مدينة نوى في محافظة درعا      
 

MSF is committed to promoting diversity and gender balance within its staff, and for that reason, female 
candidates are strongly encouraged to apply for this position. 

 

ع المرشحات الإناث بشدة على التقد  م لهذه  تلتزم منظمة أطباء بلا حدود بتعزيز التنوع والتوازن بين الجنسين ضمن كوادرها، ولهذا السبب يشُجَّ
 الوظيفة

 

Médecins Sans Frontières (MSF) is an international, independent, medical humanitarian organization that delivers 
emergency aid to people affected by armed conflict, epidemics, natural disasters, and exclusion from healthcare.  
MSF offers assistance to people based on need, irrespective of race, religion, gender, or political affiliation. 
 

هي منظمة دولية ومستتتة تة ة مي اي جلم اي جانستتتاني جلطبيم وة دا جلمستتتاردج  جلطاص ة لتضتتتنام جلمة تتتصصي  م   منظمة أطباء بلا حدود
لنظص  جلنزجرا  جلمستتتحةم وجبوب ةم وجلاوجصا جلطبي يةم وجلحصما  م  جلصراية جليتتحيةد ة دا جلمنظمة مستتاردجةءا بناءا رتج جلحا ة ا طم ب   ج

 .أو جلانةماء جلسياسير  جل صق أو جلدي  أو جل نس 
 

MSF SPAIN is advertising for the following position: Driver – Full Time in Nawa. 

 . نوىي فبدوام كامل سائق  :جلةالية  جلوظيفة ر  إسبانيا - حدود بلا  أطباء منظمة  ت ة
 

Requirements for the position 

Education: 

 جلة تيا

• Essential literacy or Secondary School and valid driving license. 

 .إ ادة جل صجءة وجلاةابة أو ضءادة جلثانوية جل امة وصنية قيادة ساصية جلمف وي

• Good knowledge of country roads. م صاة  يدة بالطصق    

Experience: 

 جلنبصج  

• Essential 2 years minimum of previous driving experience. 

 ة ي ر  سنةا دضصط أساسي: نبصة ساب ة اي جل يادة لا 

• Desirable experience of driving Minibus and 4x4 vehicles. 

 قيادة جلحاالا  جلي يصة ومصابا  جلداع جلصباري يف ي م  لديءا نبصة اي

• Desirable: Experience with MSF or other INGO in the same field. 

 جلنبصة مع منظمة أطباء بلا حدود أو منظمة غيص حاومية دولية أنصى اي نفس جلم ايديف ي م  لديءا 

Languages: 

 جلت ا  

• Arabic language (essential) and English language (desirable). 

 م  لديءا م صاة  يدة بالت ة جاناتيزيةد ي  دججة ا  جلت ة جل صبية بطلاقة ويف 

Others: 

 أنصى 
• Desirable knowledge of basic mechanics. اي مياانيك جلسياصج  أساسية يف ي م  لديءا نبصة  . 

Main responsibilities 

Place of work:   Nawa in Daraa Governorate.                                              اي محااظة دصرا نوىمدينة  مكان العمل:   
-  

Level: جلمسةوى    • 3 

Contract of 
Employment 

• Service Agreement for 1 month, renewable.        قابتة لتة ديددلمدة ضءص وجحد  ةجةفاقية ندم                    

Main objectives 

 جبهدجف جلص يسية 

• Performing the tasks of transporting authorized goods and passengers in an MSF vehicle, 
ensuring its technical and safety conditions and respecting the country's traffic rules and MSF 
security rules, in order to provide a safe, smooth and efficient service. 
 

جل ياا بمءاا ن ي جلب تتتا ع وجلصاال جلميتتتصف لءا اي ستتتياصة أطباء بلا حدودم وجلةلاد م  حالةءا جلفنية وجلستتتلامة وجحةصجا قوجرد  •
 .جلمصوص اي جلبلاد وقوجرد أم  أطباء بلا حدودم وذلك لة ديا ندمة آمنة وستسة وا الة

 

 
Main responsibilities 
and tasks 
 

 وجلمءاا جلص يسية جلمسؤوليا   

 

• Checking daily, the technical conditions of the assigned vehicle (state of the tires, oil, fuel, 
brakes, radio equipment, spare parts, etc.), performing weekly check according to the MSF 
Logbook, refilling it when necessary, and keeping it clean to ensure it can be driven in perfect 
conditions. Carrying out a hand over if another uses the vehicle. 

جلةح ق يومياا م  جلحالة جلفنية لتمصابة جلمُنيية )حالة جاطاصج م جلزي م جلوقودم جلفصجميم أ ءزة جلصجديوم قطع جل ياصم  
م وإرادة ة ب ةءا رند جلحا ةم وجلحفاظ رتج نظااةءا ل ما  قيادةءا اي  MSFإلخ(م وإ صجء احم أسبوري وا اا لس لا  

 حالة ممةازةد ةستيا جلمصابة اي حاي جسةندجا ضنم آنص لءاد 



• Ensuring the security of passengers in the vehicle, driving carefully, observing speed limits 
and traffic rules in the country as well as MSF security rules, in order to avoid car accidents. 

 ما  سلامة جلصاال دجني جلمصابة وجل يادة بحذص ومصجراة جلسصرة جلمحددة وقوجرد جلمصوص اي جلدولة وقوجرد أم  أطباء  
 .بلا حدودم وذلك لة نل وقوع حوجدا جلسياصج 

•  Ensuring all passengers have all necessary papers in order before travelling, and ensuring 
non-MSF staff sign disclaimers of responsibility before using the vehicle 

جلةلاد م  حيوي  ميع جلصاال رتج  ميع جبوصجق جللازمة قبي جلسفصم وجلةلاد م  ةوقيع جلموظفي  غيص جلةاب ي  لمنظمة  
 أطباء بلا حدود رتج إنلاء جلمسؤولية قبي جسةندجا جلسياصة

• Ensuring correct loading and unloading of the vehicle, submitting the documents to the 
receiver of the goods, checking the status of delivered goods, returning the duly completed 
documents to Logistics and ensuring that the goods have the necessary documents 

جلمستمةم   جلب ا ع  جلب ا عم وجلةح ق م  حالة  إلج مةت ي  جلمسةندج   لتمصابةم وة ديا  جليحيح  جلةحميي وجلةفصيغ   ما  
 وإرادة جلمسةندج  جلماةمتة بضاي يحيح إلج جلندما  جلتو سةية وجلةلاد م  أ  جلب ا ع ةحةوي رتج جلمسةندج  جللازمة

• Ensuring that all vehicle documents and the driver's driving license are valid and in the vehicle. 

 جلةلاد م  أ   ميع وثا ق جلمصابة وصنية جل يادة ساصية جلمف وي ومو ودة اي جلمصابة

• Informing the line manager of any incident involving the transportation of passengers and/or 
goods. 

 .بلي حادا ية تق بن ي جلصاال و/أو جلب ا عجلمديص جلمباضص إبلاغ  

• Knowing how to use all types of radios, codes, call numbers and radio alphabets by heart and 
communicating with base according to MSF communications policy to inform the driver's 
position and any potential implications. 

م صاة ايفية جسةندجا  ميع أنوجع أ ءزة جلصجديو وجلصموز وأصقاا جلاةياي وأب ديا  جلصجديو ر  ظءص قتل وجلةوجيي مع  
 .جل اردة وا اا لسياسة جلاةيالا  جلناية بمنظمة أطباء بلا حدود ابلاغ موقف جلسا ق وأي آثاص محةمتة

• Knowing and respecting the security rules related to vehicle movements, specifically those 
related to customs, checkpoints and roadblocks. Ensuring all passengers know and respect 
the security rules 

جلمة ت تة بحصاتة جلمصابتا  وجحةصجمءتام ونتايتتتتتةا ةتتك جلمة ت تة بتال متاصك ون تاط جلةفةي   م صاتة قوجرتد جبم   
 وحوج ز جلطصقد وجلةلاد م  م صاة  ميع جلصاال ب وجرد جبم  وجحةصجمءا لءاد

 
 

HOW TO APPLY:  كيفية التقدم 
If you recognize yourself in this profile, we welcome you to send your ID, CV and valid driving license 
through this link: 

سيصةك جلذجةية وصنية جل يادة ساصية جلمف وي م  و جلضنييةميوصة ر  هويةك م انصحل بك اصساي لكمناسبة  ه جلوظيفةهذ ن ا إذج ا
 :نلاي هذج جلصجبط

 

 
https://forms.gle/5EawZwnuAn3KHsUw5  

 
 

Only shortlisted candidates will be contacted through their email address or WhatsApp.  
 

 جلوجةسال أو  جالاةصوني   بصيدها  ربص جلمنةيصة جل ا مة   اي جلمدص ي    جلمصضحي   مع  ا ط جلةوجيي سيةا
 

 
Closing date: Tuesday 10th February 2026                                   2026  تاريخ انتهاء التقديم: الثلاثاء  10 شباط  
 
 
Important notes: 

- Incomplete applications (no cv, ID, driving license attached) and sharing false information will lead to 
automatic disqualification. 

صنيتتتتة جل يادة( وة ديا م توما  غيص   جلبطاقة جلضتتتتنيتتتتيةم)جلستتتتيصة جلذجةيةم    بم نج ردا إصااق جلطتبا  غيص جلماةمتة -
 .يحيحة سيؤدي إلج جلاسةب اد جلةت ا ي

 
- MSF has a zero-tolerance on conduct that is incompatible with its vision, principles, and objectives, including 

any demands for money, or favouritism during the recruitment process, and such actions may be pursued 
through the judicial system.  

ةةبنج منظمة أطباء بلا حدود ستياستة ردا جلةستامح مطت اا ة اه أي ستتوك ية اص  مع صؤيةءا ومباد ءا وأهدجاءام بما اي ذلك  -
 .أي طتبا  مالية أو محاباة نلاي رمتية جلةوظيفم وقد يةا ملاح ة مثي هذه جبا اي ق ا ياا 

https://forms.gle/5EawZwnuAn3KHsUw5

